



INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS  
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS

[www.aija.org](http://www.aija.org)

# Mainport to M&A

Jump on Board of Fast Track M&A

# Destination M&A

Découvrez les M&A en empruntant la voie rapide

23-25 April 2015  
23-25 avril 2015

**Rotterdam**

THE NETHERLANDS

With the support of / Avec le soutien de :

LOYENS  LOEFF

 **ABN-AMRO**  
Escrow & Settlement

**ALTIUS**  
ASSOCIATES & LAWYERS

**Dijkstra Voermans**  
Advocatuur & Notariaat

**HOUTHOFF BURUMA**

VanDoorne 

**GARRIGUES**

 **MANNHEIMER  
SWARTLING**



# Introduction

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED IN BUILDING AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD, BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND IN-HOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS, BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS, WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF, AND DISCUSSIONS WITH, COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.

Experience M&A in the fast lane. Learn what it takes to complete a deal within extreme short time lines. The scientific program of the 2015 M&A Seminar in Rotterdam will address fast-track M&A topics in a way you have not experienced before. You will interact with interesting speakers, amongst whom legal, banking, insurance brokers and other M&A professionals, who will give you an insight into their experience and guide you through the particularities of fast-track M&A. Keep up to speed (or overtake your colleagues) on the latest developments of M&A in the fast lane, such as highly competitive controlled auctions and (near) bankruptcy or other distressed situations, and learn to recognize common pitfalls.

The Organizing Committee is looking forward to welcoming you in the second largest city of the Netherlands, that is world famous for having one of the biggest ports in the world and is internationally renowned for its modern architecture. One of the newest pearls that enriched the city's architectural scenery is "Markthal", the first indoor market in the Netherlands, featuring over 100 fresh produce food stands, shops, restaurants and 228 apartments. The venue for the seminar will be the lifestyle hotel "Nhow Rotterdam" that is located in "De Rotterdam", another icon of modern architecture located at the Wilhemina Pier, also called the new Manhattan on the river Maas, in Rotterdam. But Rotterdam has so much more to offer! For those who love art and design, Rotterdam hosts various modern and contemporary art galleries as well as one of the oldest museums in the Netherlands: the Boijmans van Beuningen has a permanent collection that includes works by Van Gogh, Rembrandt and Monet. The city is in addition known for its festivals, great nightlife and lots of shops that are open 7 days a week! It is for these and for many other reasons that Rotterdam was ranked in the Top 10 Cities to see in 2014 by Rough Guide and in the top 10 in the list of 52 Places to Go in 2014 according to the New York Times!

And if this has still not convinced you to attend the seminar and to plan time to discover the city yet: Kingsday will take place only two days after the seminar (on 27 April 2015). On this unique Dutch public holiday, Dutch cities will be bursting with orange as everybody enjoys the biggest street party of the year with a unique atmosphere that is not to be missed! If you would like to stay for Kingsday, please contact the Organizing Committee for tips to have the best Kingsday experience. The Organizing Committee is considering to organize an optional Kingsday experience if a sufficient number of participants indicate that they will stay for Kingsday. You can contact the Organizing Committee for more information.

Attending this event will grant you CLE/CPD credits in most jurisdictions.



# Introduction



Faites l'expérience des fast-track M&A ... Apprenez comment parvenir à un accord dans des délais resserrés. Le programme scientifique pour cette année 2015 de notre séminaire à Rotterdam traitera des fast-track M&A d'une manière que vous n'avez jamais expérimentée auparavant. Vous serez confrontés à des conférenciers passionnants, parmi lesquels courtiers légaux, bancaires, en assurance et autres professionnels des M&A, vous livreront un aperçu de leur expérience et sauront vous guider au-travers des particularismes des fast-track M&A. Tentez de suivre (voire dépasser) vos collègues sur les tous derniers développements en matière de fast-track M&A, tels les très concurrentiels appels d'offre lors de faillites proches ainsi que toutes les autres situations d'urgence, et apprenez à reconnaître et éviter les embûches communes.

Le Comité d'organisation est impatient de vous accueillir dans la deuxième plus grande ville des Pays-Bas, connue mondialement pour abriter l'un des plus grands ports au monde et réputée internationalement pour son architecture moderne. Un des derniers joyaux venu enrichir le paysage architectural de cette ville est le "Markthal", qui n'est ni plus ni moins que le premier marché couvert des Pays-Bas, abritant plus de 100 stands de produits frais, des magasins, divers restaurants et 228 appartements. Le séminaire prendra place à l'hôtel "Nhow Rotterdam", situé à "De Rotterdam", autre icône de cette architecture moderne située à la "Wilhemina Pier". Niché sur la Meuse, cet imposant ensemble architectural est aussi connu sous le nom de la "nouvelle Manhattan"... Mais la ville a bien d'autres trésors à partager ! Pour ceux d'entre vous qui seraient portés sur l'art et le design, Rotterdam regorge de galeries d'art moderne et contemporain mais compte également l'un des musées les plus anciens des Pays-Bas : le "Boijmans van Beuningen" qui propose une exposition permanente incluant entre autres les œuvres de Van Gogh, Rembrandt ou Monet. Enfin, la ville est réputée pour ses festivals, sa folle activité nocturne et ses nombreux magasins ouverts 7 jours sur 7 ! Ce n'est donc pas un heureux hasard si Rotterdam a été classée dans le Top 10 des villes à visiter par le Rough Guide en 2014, et dans le Top 10 d'une liste de 52 lieux à visiter en 2014 selon le New York Times !

Et si parmi vous se trouvent des irréductibles Gaulois qui ne seraient toujours pas convaincus de participer au séminaire et de découvrir la ville : le "Koningsdag" (jour du roi) aura lieu 2 jours seulement après le séminaire (le 27 avril 2015). Pour ce jour férié si particulier, les villes néerlandaises se pareront de couleur orange pendant que l'ensemble des habitants profitera de la plus grande fête de rue de l'année dans une ambiance absolument unique que vous ne voudriez rater pour rien au monde ! Si jamais vous souhaitez rester et profiter de ce "Koningsdag", veuillez contacter le Comité d'organisation qui sera ravi de pouvoir vous donner toutes les informations nécessaires pour profiter au maximum de cette fête. Le Comité d'organisation envisage également d'organiser un "Koningsdag experience" optionnel si un nombre suffisant de participants se montre intéressé. Vous pouvez directement contacter le Comité d'organisation pour de plus amples informations.

**En participant à cet événement, vous bénéficierez de crédits CLE/CPD dans la plupart des juridictions.**

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. EN PROPOSANT UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET DE PLAIDOIRIE, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

CURIeux DES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS DU DROIT INTERNATIONAL ? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL ? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI ? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES ANIMÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES AVEC VOUS ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIÈRES AVANCÉES EN DROIT DES AFFAIRES ? ALORS L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA OFFRE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS AVIS ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DU MONDE ENTIER ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELS QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES POUR UN AVOCAT AU 21<sup>e</sup> SIÈCLE. EN REJOIGNANT L'AIJA, VOUS BÉNÉFICIEZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE « DONNONS PAS DE LEÇONS » — NOUS « PARTAGEONS, NOUS APPRENNONS ET NOUS EN TIRONS BÉNÉFICE ».

TOUT EN DÉFENDANT LES PRINCIPES QUI FONT PARTIE INTÉGRANTE DES PROFESSIONS JURIDIQUES PARTOUT LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

# Program

## Thursday 23 April 2015

- 18.00 Registration at Hotel NHow Rotterdam  
18.30 Welcome cocktail at Hotel NHow Rotterdam  
20.30 Melting pot dinner (optional)  
Discover in small groups the wonderful restaurants and most exciting bars Rotterdam has to offer. It's the best way to start your seminar!

## Friday 24 April 2015

- 8.00 Registration at Hotel NHow Rotterdam  
**9.00 Welcome address**  
by **Orsolya Gorgenyi**, Szecskay Attorneys at Law, Budapest, Hungary - First Vice-President of AIJA  
**Introduction to the Seminar**  
by the Organising Committee  
**9.15 M&A in the fast lane: distressed deals**  
*Moderator: Bram Caudri*, Houthoff Buruma, Rotterdam  
*Speakers:*  
**Daniel Andrews**, Ropes & Gray, London, UK  
UK Pre-pack specialist  
**Johan Jol**, Legal Houdini, The Hague, The Netherlands  
Experienced banking professional  
**Michael Lind**, Wolf Theiss, Vienna, Austria  
M&A lawyer, expert in distressed deals  
**Mark Renne**, Nimbus, Zeist, The Netherlands  
Hands-on investor, Private Equity Turnaround professional  
10.45 Coffee Break  
**11.15 M&A in the fast lane (cont.): competitive deals**  
*Moderator: Martin Imhof*, Heuking Kühn Lüer Wojtek, Düsseldorf, Germany  
*Speakers:*  
**Marie Brasseur**, Altius, Brussels, Belgium  
**Pablo Vinageras**, Garrigues, Barcelona, Spain  
**Pascal Hubli**, Schellenberg Wittmer, Zürich, Switzerland  
**Jan-Berend Möller**, Loyens & Loeff, Rotterdam, The Netherlands  
12.30 Lunch  
**14.00 How not to spin out of control: what does your client expect from you?**  
*Speaker: Erik Vermeulen*, Senior Counsel Corporate/Vice President  
Corporate Legal Department of Philips International B.V. and Professor  
Business & Financial Law at the University of Tilburg, Eindhoven/  
Amsterdam/Tilburg, The Netherlands  
15.00 Coffee Break

- 15.30 W&I Insurance**  
*Speaker: Dirk van der Meulen*, AON Mergers & Acquisitions Group,  
Rotterdam, The Netherlands  
**16.00 Escrow and Settlement Services**  
*Speaker: Iris Reijndorp*, Director ABN Amro Bank Escrow and  
Settlement, Rotterdam, The Netherlands  
**16.30 Interactive Q&A session on W&I Insurance and Escrow  
Arrangements: practical tips & tricks**  
*Speakers: Dirk van der Meulen*, AON Mergers & Acquisitions Group,  
Rotterdam, The Netherlands  
**Iris Reijndorp**, Director ABN Amro Bank Escrow and Settlement,  
Rotterdam, The Netherlands  
**17.30 End of the sessions**  
18.30 Pre-dinner drinks at surprise location  
20.30 Dinner at Nieuw Rotterdams Café  
23.00 Nightlife Rotterdam

## Saturday 25 April 2015

- 10.00 Fast track M&A: the 10 commandments**  
*Moderator: Pieter van den Broeck*, Monard-D'hulst, Antwerpen,  
Belgium  
*Speakers:*  
**Ülkü Solak**, Moroğlu Arseven, Istanbul, Turkey  
**Pablo Cubel**, Cuatrecasas, Gonçalves Pereira, Valencia, Spain  
**Bram Caudri**, Houthoff Buruma, Rotterdam, Netherlands  
**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Zürich, Switzerland  
**Anne Toupenay**, JeantetAssociés AARPI, Paris, France  
**Mattias Larsson**, Setterwalls, Stockholm, Sweden  
**David Frølich**, Lund Elmer Sandager, Copenhagen, Denmark  
**Oliver Cleblad**, Manheimer Swartling, Frankfurt, Germany  
**Rainer Kaspar**, PHH Rechtsanwälte, Vienna, Austria  
**François Deprez**, Arendt, Luxembourg  
11.00 Coffee Break  
**11.30 Fast track M&A: pitfalls & lessons learned**  
Interactive roundtable session headed by the moderators of the Friday  
sessions and the moderator and speakers of the Saturday sessions  
13.00 Lunch  
14.00 Optional afternoon social program



# Programme

## Jeudi 23 avril 2015

- 18.00 Inscription à l'Hotel NHow Rotterdam  
18.30 Cocktail de bienvenue à l'Hotel Nhow Rotterdam  
20.30 Dîner "Melting pot" (optionnel)  
Répartis en petits groupes, découvrez les délicieux restaurants et les bars les plus branchés de Rotterdam. Quelle meilleure façon d'entamer le séminaire ?

## Vendredi 24 avril 2015

- 8.00 Inscription à l'Hotel NHow Rotterdam  
**9.00 Discours de bienvenue**  
par **Orsolya Gorgenyi**, Szecskay Attorneys at Law, Budapest, Hongrie - Première Vice-Présidente de l'AIJA  
**Introduction au Séminaire**  
par le Comité d'organisation
- 9.15 Fast track M&A : les accords pris dans l'urgence**  
*Modérateur : Bram Caudri*, Houthoff Buruma, Rotterdam, Pays-Bas  
*Intervenants :*  
**Daniel Andrews**, Ropes & Gray, Londres, Royaume-Uni  
UK Pre-pack specialist  
**Johan Jol**, Legal Houdini, La Haye, Pays-Bas  
Experienced banking professional  
**Michael Lind**, Wolf Theiss, Vienne, Autriche  
M&A lawyer, expert in distressed deals  
**Mark Renne**, Nimbus, Zeist, Pays-Bas  
Hands-on investor, Private Equity Turnaround professional
- 10.45 Pause café
- 11.15 Fast track M&A (cont.): les offres compétitives**  
*Modérateur : Martin Imhof*, Heuking Kühn Lüer Wojtek, Düsseldorf, Allemagne  
*Intervenants :*  
**Marie Brasseur**, Altius, Bruxelles, Belgique  
**Pablo Vinageras**, Garrigues, Barcelone, Espagne  
**Pascal Hubli**, Schellenberg Wittmer, Zürich, Suisse  
**Jan-Berend Möller**, Loyens & Loeff, Rotterdam, Pays-Bas
- 12.30 Déjeuner
- 14.00 L'art de ne pas paniquer : qu'attend votre client de vous ?**  
*Intervenant : Erik Vermeulen*, Senior Counsel Corporate/Vice President Corporate Legal Department of Philips International B.V. and Professor Business & Financial Law at the University of Tilburg, Eindhoven/Amsterdam/Tilburg, The Netherlands
- 15.00 Pause café

- 15.30 Assurance W&I**  
*Intervenant : Dirk van der Meulen*, AON Mergers & Acquisitions Group, Rotterdam, The Netherlands
- 16.00 Services de consignation et de règlement**  
*Intervenant : Iris Reijndorp*, Director ABN Amro Bank Escrow and Settlement, Rotterdam, Pays-Bas
- 16.30 Session de questions/réponses interactive sur le thème des Assurances W&I et des conventions d'entiercement: trucs et astuces pratiques**  
*Intervenants : Dirk van der Meulen*, AON Mergers & Acquisitions Group, Rotterdam, The Netherlands  
**Iris Reijndorp**, Director ABN Amro Bank Escrow and Settlement, Rotterdam, Pays-Bas
- 17.30 Fin des sessions**
- 18.30 Apéritif dans un lieu surprise  
20.30 Dîner au Nieuw Rotterdams Café  
23.00 Rotterdam by night

## Samedi 25 avril 2015

- 10.00 Fast track M&A: les 10 commandements**  
*Modérateur : Pieter van den Broeck*, Monard-D'hulst, Anvers, Belgique  
*Intervenants :*  
**Ülkü Solak**, Moroğlu Arseven, Istanbul, Turquie  
**Pablo Cubel**, Cuatrecasas, Gonçalves Pereira, Valence, Espagne  
**Bram Caudri**, Houthoff Buruma, Rotterdam, Pays-Bas  
**Christian Leuenberger**, Pestalozzi, Zürich, Suisse  
**Anne Toupenay**, JeantetAssociés AARPI, Paris, France  
**Mattias Larsson**, Setterwalls, Stockholm, Suède  
**David Frølich**, Lund Elmer Sandager, Copenhague, Danemark  
**Oliver Cleblad**, Manheimer Swartling, Francfort, Allemagne  
**Rainer Kaspar**, PHH Rechtsanwälte, Vienne, Autriche  
**François Deprez**, Arendt, Luxembourg
- 11.00 Pause café
- 11.30 Fast track M&A: écueils et leçons apprises**  
Table ronde interactive animée par les modérateurs des sessions du vendredi ainsi que par les modérateurs et conférenciers des sessions du samedi
- 13.00 Déjeuner
- 14.00 Programme social d'après-midi optionnel





© Ossip van Duivenbode



# Practical information / Informations pratiques

## Seminar Venue

### Hotel NHow Rotterdam

Wilhelminakade 137  
3072 AP Rotterdam – The Netherlands  
<http://www.nh-hotels.nl/hotel/nhow-rotterdam>

All working sessions will be taking place at the Hotel NHow Rotterdam (seminar venue).

## Online Registration

To register online, visit the AIJA webpage of the event:  
<https://www.ajja.org/registratie/?event=rotterdam2015>

## Registration Fees

+ VAT if applicable:	≤ 10.03.2015	> 10.03.2015
AIJA Member < 35	€ 440	€ 515
AIJA Member ≥ 35	€ 490	€ 565
Non AIJA Member < 35	€ 540	€ 615
Non AIJA Member	€ 590	€ 665
Speaker	€ 440	€ 515
In-house Counsel	€ 440	€ 515
Accompanying person	€ 150	€ 150

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, lunches on Friday and Saturday, the Thursday welcome cocktail and the Friday dinner.

The accompanying persons' fee includes the welcome cocktail on Thursday and the Friday dinner.

Registration is considered binding immediately, but participation in the event is possible only after full payment of the registration fee.

AIJA will be pleased to provide a certificate of attendance which, subject to the exact CLE/CPD requirements, may be used to obtain the continuing legal education credits in various jurisdictions.

## Accommodation

Accommodation is not included in the registration fee and is at the participant's expense. Participants are in charge for their own booking. A certain number of hotel rooms and room rates were secured for the conference up and until **22 March 2015**. Due to the high season, we strongly recommend that you reserve as early as possible.

### Hotel NHow Rotterdam (seminar venue)

Wilhelminakade 137 – 3072 AP Rotterdam – The Netherlands  
Tel: +800 0115 0116 – E-mail: [nh@nh-hotels](mailto:nh@nh-hotels)  
<http://www.nh-hotels.nl/hotel/nhow-rotterdam>

Urban Room: EUR 139 per night, including VAT, breakfast and wifi (excl. 4.5% city tax). Please book your room using the following link and reference: "AIJA":  
<http://www.nh-hotels.com/events/en/event-detail/21086/ajja.html>

### NH Atlanta Rotterdam

Coolsingel/Aert van Nesstraat 4 – 3012 CA Rotterdam – The Netherlands  
Tel: +800 0115 0116 – E-mail: [nh@nh-hotels](mailto:nh@nh-hotels)  
<http://www.nh-hotels.com/nh/en/hotels/the-netherlands/rotterdam/nh-atlanta-rotterdam>

City center, public transportation to conference hotel: approximately 10 minutes.

Standard double Room: EUR 99 per night, including VAT, breakfast and wifi (excl. 4.5% city tax). Please book your room using the following link and reference "AIJA":  
<http://www.nh-hotels.com/events/en/event-detail/21087/ajja.html>

## Language

The seminar will be held in English.

## Dress code

Business (working sessions) and smart casual (evening program).



[www.aija.org](http://www.aija.org)

## Lieu du séminaire

### Hotel NHow Rotterdam

Wilhelminakade 137

3072 AP Rotterdam – The Netherlands

<http://www.nh-hotels.nl/hotel/nhow-rotterdam>

L'ensemble des sessions de travail aura lieu à l'Hotel NHow Rotterdam.

## Inscription en ligne

Pour s'inscrire, veuillez vous rendre sur le site de l'AIJA dédié à l'évènement :

<https://www.aija.org/registration/?event=rotterdam2015>

## Frais d'inscription

+ TVA si applicable :	≤ 10.03.2015	> 10.03.2015
Membre AIJA < 35	440 €	515 €
Membre AIJA ≥ 35	490 €	565 €
Non-membre AIJA < 35	540 €	615 €
Non-membre AIJA	590 €	665 €
Intervenant	440 €	515 €
Juriste d'entreprise	440 €	515 €
Accompagnant	150 €	150 €

Les frais d'inscription comprennent la participation au séminaire, les pauses café et les déjeuners du vendredi et samedi, ainsi que le cocktail de bienvenue du jeudi et le dîner du vendredi.

Les frais des personnes accompagnantes incluent le cocktail de bienvenue du jeudi ainsi que le dîner du vendredi. Toute inscription est immédiatement prise en compte, toutefois la participation à l'évènement n'est possible qu'après le paiement complet des frais d'inscription.

L'AIJA se fera un plaisir de vous fournir un certificat de participation, qui, en fonction des conditions exactes des CLE/CPD, peut être utilisé comme document officiel pour obtenir des crédits d'éducation continue dans la plupart des juridictions.

## Logement

Le prix du logement n'est pas inclus dans les frais d'inscription et revient donc à votre charge. Les participants sont responsables de leur réservation. Toutefois, un certain nombre de chambres d'hôtels ainsi que leur prix ont été négociés dans le cadre de notre séminaire, et ce jusqu'au **22 mars 2015**. En raison de la forte période touristique, nous vous conseillons vivement d'effectuer votre réservation le plus tôt possible.

### Hotel NHow Rotterdam

Wilhelminakade 137 – 3072 AP Rotterdam – The Netherlands

Tel: +800 0115 0116 – E-mail: [nh@nh-hotels](mailto:nh@nh-hotels)

<http://www.nh-hotels.nl/hotel/nhow-rotterdam>

Urban Room: 139 € /nuit, frais de TVA, petit-déjeuner et wifi inclus. (excl. 4.5% city tax). Veuillez réserver votre chambre en utilisant le lien ci-dessous et la référence : "AIJA": <http://www.nh-hotels.com/events/en/event-detail/21086/aija.html>

### NH Atlanta Rotterdam

Coolsingel/Aert van Nesstraat 4 – 3012 CA Rotterdam – The Netherlands

Tel: +800 0115 0116 – E-mail: [nh@nh-hotels](mailto:nh@nh-hotels)

<http://www.nh-hotels.com/nh/en/hotels/the-netherlands/rotterdam/nh-atlanta-rotterdam>

Centre ville, transports publics jusqu'à l'hôtel où le séminaire aura lieu : 10 minutes environ

Chambre double standard: 99 € /nuit, frais de TVA, petit-déjeuner et wifi inclus. (excl. 4.5% city tax). Veuillez réserver votre chambre en utilisant le lien ci-dessous et la référence : "AIJA":

<http://www.nh-hotels.com/events/en/event-detail/21087/aija.html>

## Langue

Le séminaire sera dispensé en anglais.

## Code vestimentaire

Soigné (sessions de travail) et "smart casual" (programmation nocturne).

## Organization / Organisation

### Ashwin Sewnandan Mishre

Loyens & Loeff – Rotterdam – The Netherlands  
ashwin.sewnandan.mishre@loyensloeff.com

### Jan-Berend Möller

Loyens & Loeff – Rotterdam – The Netherlands  
jan.berend.moller@loyensloeff.com

### Gülsüm Aslan

Loyens & Loeff – Rotterdam – The Netherlands  
gulsum.aslan@loyensloeff.com

### Jaap Kloppers

Van Doorne – Amsterdam – The Netherlands  
Kloppers@vandoorne.com

### Sander van Harmelen

Dijkstra Voermans – Rotterdam – The Netherlands  
sander.van.harmelen@dvan.nl

### Bram Caudri

Houthoff Buruma – Rotterdam – The Netherlands  
b.caudri@houthoff.com

### Martin Imhof

Heuking Kühn Lüer Wojtek – Düsseldorf – Germany  
m.imhof@heuking.de

### Pablo Vinageras

Garrigues – Barcelona – Spain  
pablo.vinageras.cobielles@garrigues.com

## AIJA Commissions responsible for the scientific program / Commissions de l'AIJA en charge du programme scientifique :

Corporate Acquisition & Joint Ventures / Fusions , Acquisitions & Joint Ventures



“Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law.”

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.



**i am aiJa**

**INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS  
ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS**

Non-Profit Association / Association sans but lucratif  
Rue de l'Hôtel des Monnaies 133 – BE-1060 BRUSSELS/BRUXELLES – T. +32 2 347 33 34 – F. +32 2 347 55 22  
e-mail : office@aija.org – www.aija.org – VAT/TVA : BE 0850.829.857